
                                   Referat fra afdelingsbestyrelses mødet d. 20 januar 2020 

                                              Stadion Allé, afd. 11 - Ikast Andelsboligforening. 

                                                  Tilstede var 4 medlemmer - 1 suppleant. 

                                                Fraværende var 1 medlem - 1 suppleant og FFPT. 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

    Dagsorden godkendt. 

2. Godkendelse af referat. 

   Referat godkendt. 

3. Orientering fra FFPT. 

  Bydelsmødrene er snart færdig uddannet, der er startet Matematik for unge i nr. 38. 

4. Planlægning af aktiviteter 

a. Fastelavn d. 23. februar. 

    Genbrug afholder fastelavn for børn, invitation/tilmelding hold øje med opslagstavlerne. 

b. Fællesmøde d. 8. februar. 

   For alle afdelingsbestyrelser, vi skal samarbejde om forskellige aktiviteter, busture o.s.v.  

   Mødet afholdes på Stadion Alle, som er vært med en kop kaffe. 

5. Orientering fra udvalg/bestyrelsesmedlemmers ansvarsområder. 

a. Genbrugen 

   Genbrugen starter snart op i nye lokaler, regnskab for 2019 afleveret til bestyrelsen. 

    Bestyrelsen har godkendt Kommissorium for genbrugen. 

b. Havegruppen 

   Holder møde d. 4 marts for at planlægge årets gang. 

c. Altan- og køkkenrenovering 

   Arbejdsgruppen påbegynder at arbejde med et oplæg. 

d. Andet 

   Robust Borger er et kursus hos Beredskabsforbundet som tilbydes til hele Ikast Andelsboligforening 

                   det gælder håndtering af kritiske situationer såsom storm - skybrud - brand - terror- faldulykker 

                   o.s.v. læs mere på www.robustborger.dk 

http://www.robustborger.dk/


                   Formanden for afdelingsbestyrelsen kommer med invitation senere. 

                  Affaldsskure skal snarest indrettes til deres formål som cykelskure - opholdsskure m/bænke, 

                  der kommer opslag op i opgangene om hvilke skure der skal bruges til hvad og hvornår, tjek opslagstavlerne. 

 

                   Der var invitation til temaaften om spis sammen i uge 17, ingen kunne deltage fra afdelingsbestyrelsen. 

 

6. Meddelelser fra beboerne. 

   Intet nyt. 

7. Meddelelser fra administrationen. 

   a.     Hovedkontoret vil gerne skifte alle kældredøre, bestyrelsen har med et flertal valgt at skifte alle kældre indgangsdøre 

    til Alu-døre og de øvrige rum til plastdøre, bestyrelsen anbefaler også at få skiftet alle låsene eller kodet om eller 

    chip-løsning. 

   b.    Genbrugen skal have nye lokaler,  forslag 1 - gammel vaskekælder forslag 2 - gammel gildesal, 

           Bestyrelsen har enstemmig valg forslag 2 - gammel gildesal, bestyrelsen hjælper med istandsættelse og flytning. 

8. Møder for bestyrelsen. 

    Husk Fælles møde d. 8 februar i lokalet Stadion Alle. 

   Næste afdelingsbestyrelses møder d. 17 februar kl. 19.. 

9. Evt.  

    Intet nyt. 


